
Zápis z jednání Rady obce Velatice 

den jednání: 25. ledna 2012 č. 2/2012 

 
 
Přítomni: Mgr. Jan Grolich 
 Zdeněk Severa 
 Mgr. Pavel Drozd 
 Ing. Marek Neveselý 
  
Omluveni: Mgr. Petr Pelikán 
 
 

Jednání rady zahájil starosta obce v 19:30 hodin. Jsou přítomni čtyři členové rady, 
rada je usnášení schopná. 
 
Starosta obce navrhl následující program jednání: 
1. Schválení platového výměru ředitelky MŠ 
2. Schválení nového člena zásahové jednotky SDH Velatice 
3. Řešení vad kanalizace na Maxlůvce 
4. Různé 
5. Závěr  
 
Usnesení č. 1/2/2012 – schválení programu jednání:  
1. Schválení platového výměru ředitelky MŠ 
2. Schválení nového člena zásahové jednotky SDH Velatice 
3. Řešení vad kanalizace na Maxlůvce 
4. Různé 
5. Závěr  
 
Hlasování: 
Pro: 4   proti: 0   zdržel se: 0 

 
1. Schválení platového výměru ředitelky MŠ 

 
Starosta obce informoval radu obce o tom, že od 1.1.2012 vstoupila v účinnost novela 
Nařízení vlády č. 564/2006 Sb., podle kterého jsou upraveny platy pedagogických 
pracovníků a z toho důvodu je potřeba aktualizovat platový výměr ředitelky MŠ, které 
musí schválit rada obce. 
 
Usnesení č. 2/2/2012 – Rada obce schvaluje platový výměr ředitelky MŠ s měsíčním 
hrubým platem celkem 26.040,- Kč. 
 
Hlasování: 
Pro: 4   proti: 0   zdržel se: 0 
 
   

2. Schválení nového člena zásahové jednotky SDH Velatice 
 
Starosta obce informoval radu obce o tom, že velitel SDH radě obce předložil návrh 
na nového člena zásahové jednotky, který musí být schválen radou obce. Tímto 
novým členem má být David Terber. 
 
Usnesení č. 3/2/2012 – Rada obce schvaluje, aby členem zásahové jednotky SDH 
Velatice byl David Terber. 
 



Hlasování: 
Pro: 4   proti: 0   zdržel se: 0 

 
 
3. Řešení vad kanalizace na Maxlůvce 
 

Starosta obce informoval radu o tom, že bylo provedeno místní šetření v rámci 
kolaudačního řízení splaškové kanalizace na Maxlůvce, kde bylo ze strany VAS a.s. 
vytknuto, že z kamerových zkoušek vyplynulo, že jsou v kanalizaci deformace, které je 
nutno opravit. Z toho důvodu nebyla splašková kanalizace zkolaudována a 
kolaudace bude provedena až po provedení oprav. Opravy jsou již dohodnuté se 
zhotovitelem, který zatím nenárokuje žádné finance za provedení oprav. V případě, 
že bude nárokovat nějakou odměnu, bude to řešeno v radě.  
 

 
4. Různé 

 
a) M. Neveselý nadnesl otázku, za jakých podmínek by bylo možné realizovat 
 noční víkendový spoj, který funguje na lince 702. 
  Starosta informoval, že od sousedních starostů ví, že tento spoj hradí obce 
 společně a měly v úmyslu tento spoj pro nový rok rušit, protože je tento spoj 
 velmi málo užívaný. Zjistí ale, jaké jsou náklady na jednu obec s tím, že je nutné 
 si uvědomit, že na lince 702 je 5 obcí ale na lince pouze 3 obce. 
 
b) M. Neveselý vznesl dotaz, zda nový nájemce hostince platí nájemné. 
 Starosta informoval, že mu bylo nutné zaslat faktury z minulého roku znovu, 
 protože původní mu nebyly doručeny a ze tří faktur za nájem uhradil zatím 
 jednu, proto bude urgován k úhradě ostatních faktur. 
 
c) M. Neveselý uvedl, že by bylo vhodné do budoucna vymyslet konkrétní vizi, jak 
 bude naloženo s obecními budovami, které nejsou v současné době užívány. 
 Bylo už nadneseno několik nápadů, jak využít budovu bývalé školy, které není 
 využívaná a mělo by se udělat jasno, jak se s tou budovou i bývalou váhou 
 naloží.  
 Starosta podotkl, že s těmito budovy bude možné něco udělat, až budou 
 prodány pozemky v Propasti. Bylo také slíbeno, že současně se schválením 
 tohoto prodeje bude také schválený plán, na co budou získané finance 
 využity, a to včetně tvorby finanční rezervy. 
 
 

5. Závěr 
Jednání rady ukončil starosta obce ve 20:40 hodin. 

 
Zápis byl vyhotoven dne: 26.1.2012 
 

Starosta Místostarosta 
 
 
 

___________________ 
Mgr. Jan Grolich  

 
___________________ 

Mgr. Petr Pelikán 
 


